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Vragen van de leden Visser (VVD), Dijkgraaf (SGP) en Geurts (CDA) aan de 
Staatssecretaris van Economische Zaken over het bericht «Nog veel 
onwetendheid over aanlandplicht» (ingezonden 22 januari 2016). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Nog veel onwetendheid over aanland-
plicht»?1 

Vraag 2
Wat is uw reactie op confrontatie tussen de Nederlandse Noordzeevissers en 
de Duitse inspectiedienst? 

Vraag 3
Wat is uw reactie op het feit dat de Duitse controleurs niet op de hoogte 
bleken te zijn van de regelgeving en er kennelijk nog veel onwetendheid is bij 
de inspectiediensten over de aanlandplicht? 

Vraag 4
Welke afspraken zijn er nu gemaakt naar aanleiding van het contact op het 
hoogste ambtelijke niveau? Zijn deze afspraken voldoende voor de Neder-
landse Noordzeevissers, die zich al aan aanlandplicht hielden, om te kunnen 
blijven vissen in de Duitse wateren? 

Vraag 5
Hoe past dit bericht in het in het licht van uw opmerkingen in het verslag van 
de Landbouw- en Visserijraad van 14 en 15 december 2015 dat andere 
Noordzee-lidstaten ook de noodzaak onderschrijven om tot harmonisatie in 
de handhaving te komen?2 

Vraag 6
In het hetzelfde verslag geeft u aan in januari 2016 tot nadere afspraken te 
willen komen in de Scheveningen groep; heeft dit overleg al plaatsgevonden? 
Zo ja, wat zijn de uitkomsten van dit overleg en wanneer kan de Kamer de 
uitkomsten van dit overleg verwachten? Zo nee, bent u bereid in het licht van 

1 «Nog veel onwetendheid over aanlandplicht», Reformatorisch Dagblad,19 januari 2016.
2 Kamerstuk 21 501-32, nr. 891.
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de recente berichtgeving spoedig samen te komen om tot harmonisatie te 
komen met de Noordzee-lidstaten?
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